
 
 
 
 
 
    
Referat Rotary peis-møte i  Program-komiteen 13/9-2022 hos Tobias Brodtkorb  
 
Tilstede var: Einar Røyneberg ,  Hans Anders Rygh, Tobias Brodtkorb og Beathe Nymoen. 
 
1.  Møte startet med progammet for 2 halvår 2022. Det nye opplegget med at hver komite har ansvar for hver sin 
måned fungerer bra. Programkomiteen vil sørge for at vi får et godt program i novenber. B.l.a. vil vi ha et 
bedriftsbesøk på nye Empus i Bentsrudveien. 
 
2.Videre var vi enige om at klubbens mål var bra som den var. 
  
3. Vi var posistive til student-utveksling dersom dette lar seg enkelt gjøre. 
 
4. Sosiale arrangementer synes vi egentlig var ok som det har vært. 
 
5. Vi synes kanskje det kunne vært mulig/enklere for personer å bytte komite for de som har lyst. Måten dette 
kan gjøres på kan vi ta opp ved allmøte. 
 
Vedr nye medlemmer var det ingen forslag fra vår komite. 
 
Eller var det god eplekake og kaffe så vi hadde det hyggelig tross labert oppmøte  
 
 
   
  
 
Referent: Einar Røyneberg 
 
 
   


